

Title (en)  
MONITORING SYSTEM AND APPARATUS.

Title (de)  
ÜBERWACHUNGSSYSTEM UND VORRICHTUNG.

Title (fr)  
SYSTEME ET APPAREIL DE CONTROLE.

Publication  
**EP 0462162 A1 19911227 (EN)**

Application  
**EP 90904375 A 19900309**

Priority  
GB 8905624 A 19890311

Abstract (en)  
[origin: WO9010920A1] A system for monitoring activity in e.g. a building comprises an intelligent floor having a matrix of pressure sensitive sensors, means to detect changes in state of the sensors, means to determine the position of the sensors, clock means, and means to detect changes in sensor state within time periods determined by the clock means. The invention also concerns a novel intelligent flooring material and methods of manufacture thereof.

Abstract (fr)  
Un système de contrôle d'activité par exemple dans un immeuble, comprend un plancher "intelligent" comportant une matrice de capteurs sensibles à la pression, des moyens détectant les changements se produisant dans l'état des capteurs, des moyens déterminant la position des capteurs, une horloge, ainsi que des moyens détectant les changements se produisant dans l'état des capteurs dans des périodes de temps déterminées par ladite horloge. L'invention concerne également un nouveau matériau de planchéage "intelligent" ainsi que ses procédés de fabrication.

IPC 1-7  
**G08B 13/10**

IPC 8 full level  
**G08B 13/10** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G08B 13/10** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 9010920A1

Cited by  
CN106056813A

Designated contracting state (EPC)  
DE FR GB

DOCDB simple family (publication)  
**WO 9010920 A1 19900920**; AU 5176290 A 19901009; CA 2049049 A1 19900912; EP 0462162 A1 19911227; GB 8905624 D0 19890426

DOCDB simple family (application)  
**GB 9000367 W 19900309**; AU 5176290 A 19900309; CA 2049049 A 19900309; EP 90904375 A 19900309; GB 8905624 A 19890311